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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «Noodplan moet leegloop bij jeugdzorg 
voorkomen» (ingezonden 5 juni 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Noodplan moet leegloop bij jeugdzorg voorkomen»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe u de professionele jeugdzorgmedewerkers kunt 
behouden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat er nu al ingegrepen moet worden voor het behoud 
van professionele jeugdzorgmedewerkers, in plaats van dit over te laten aan 
de gemeenten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid de gemeenten duidelijk te maken dat zij de jeugdzorg niet 
lichtzinnig moeten opnemen, en ervoor zorgen dat kwaliteit wordt ingekocht? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat er een minimale kwaliteitseis moet worden geformu-
leerd bij de inkoop van jeugdzorg, gebaseerd op resultaten in het verleden? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid te pleiten voor het behoud van de opgebouwde rechten van 
jeugdzorgmedewerkers als zij overgaan naar de nieuwe werknemer? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 7
Kunt u deze vragen voor het verzamel-Algemeen overleg Jeugdzorg van 
11 juni a.s. beantwoorden?

1 Trouw, 2 juni 2014
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